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PROCES – VERBAL NR.141 
încheiat astăzi, 29 mai 2025, 

în şedinţă ordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

    La orele 14:00, domnul Marius-Florinel Nicolaescu, Vicepreședintele 
Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare care s-a 
desfășurat prin mijloace electronice (on-line). La această ședință au participat 33 
de consilieri județeni, dintre care 20 au fost prezenți în sala de ședințe și 13 
conectați pe platforma pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, fiind 
absenți domnul Ion Mînzînă, Președintele Consiliului Județean Argeș și domnul 
consilier județean Manuel Tică, deci şedinţa este statutară. 

         La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică, dna 
Roxana Stoenescu, director executiv Direcția Cultură, Turism și Tineret,  dl Alin 
Stoicea, director executiv Direcția Tehnică. 

        La începutul ședinței a anunțat că se va abține și nu va participa la vot ca 
urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii: 

- Doamna  consilier județean Elena Iagăr la punctul nr. XXXV de pe 
ordinea de zi – Hotărârea nr.270 și la punctul n. XXXVII de pe ordinea de zi - 
Hotărârea nr.272. 
 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Bună ziua. Hristos s-a Înălțat! 
Pentru că ziua de astăzi are o dublă semnificație aș dori să începem cu un mic 
moment de reculegere în cinstea eroilor care și-au jertfit viața pentru întregirea 
neamului și a poporului român. 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Așadar, bine ați venit ședința 
ordinară a Consiliului Județean Argeș din luna mai. Permiteți-mi să încep cu 
prezența. Dl Mînzînă Ion este la București, dl Bughiu Adrian Dumitru?  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Subsemnatul prezent! Dl Andrei 
Ionuț? 

Dl consilier județean Ionuț Andrei – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dna Baciu-Radu Anca-Alina ?  

Dna consilier județean Anca-Alina Baciu-Radu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Badea Andrei-Bogdan? 

Dl consilier județean Andrei-Bogdan Badea – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu– Dna Bădulescu Paula Mădălina? 

Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dna Bărbulescu Roxana-Elena ? 

Dna consilier județean Roxana Elena Bărbulescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Crețu Constantin-Cristinel?  

Dl consilier județean Constantin-Cristinel Crețu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu– Dl Dumitrescu Dan-Mihai? 

Dl consilier județean Dan-Mihai Dumitrescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Enache Valentin-Viorel?  

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dna Ghineț Cristina?  

Dna consilier județean Cristina Ghineț - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Ghiță Cosmin Constantin?  
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Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Grecu Dumitru ? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Iagăr Elena ?   

Dna consilier județean Elena Iagăr – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Iancu Ionela-Garofița?  

Dna consilier județean Ionela- Garofița Iancu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent!  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Lițoi Marin-Florin ?    

Dl consilier județean Marin-Florin Lițoi – Prezent! S-ar putea să-mi cadă 
semnalul, să nu mai pot fi on-line, sunt de acord la toate punctele cu mențiunea 
că la punctul 24 sunt împotriva amendamentului depus de colegii de la PNL. 
Mulțumesc!  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Lupaș Diana – Elena ?  

Dl Matei Florian-Codruț?  

Dl consilier județean Florian-Codruț Matei – Prezent! Am și eu aceeași 
mențiune, la punctul 24 nu sunt de acord cu amendamentul. În rest toate 
punctele să rămână așa cum au fost propuse. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Mustățea Ionuț-Mihai ?  

Dl consilier județean Ionuț - Mihai Mustățea – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Niță Nicolae ?  

Dl consilier județean Nicolae Niță – Prezent! 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Olteanu Iustin-Valentin ? 

Dl consilier județean Iustin-Valentin Olteanu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dna Popa Elena-Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Roșu Dragoș ? 

Dl consilier județean  Dragoș Roșu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Sandu Adrian?  

Dl consilier județean  Adrian Sandu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Soare Emanuel?  

Dl consilier județean Emanuel Soare – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu- Dl Stăncescu Ion?  

Dl consilier județean Ion Stăncescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu– Dl Tase Adrian ? 

Dl consilier județean Adrian Tase -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Tică Manuel?   

Dl Tudose Nicolae? 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Vasile-Stoica Vasilica ? 

Dna consilier județean Vasilica Vasile-Stoica – Prezent! 

 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Constat că suntem în cvorum. 
Dați-mi voie să supun la vot ordinea de zi. Cine este împotrivă? Abțineri? 
Trecem la primul punct de pe ordinea de zi. 
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-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 
23.04.2025. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Vă mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 

-II- 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 
25.04.2025. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Vă mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 
 
 

-III- 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 30.04.2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Vă mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 
 

-IV- 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 16.05.2025.  
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Vă mulțumesc! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 
 

-V- 

          Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Organigramei și a Statului de funcţii ale Spitalului de 
Pneumoftiziologie Leordeni.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.240. 

 
 

-VI- 

          Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Statului de funcţii al Spitalului de Recuperare Respiratorie și 
Pneumologie „Sf. Andrei” Valea Iașului. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.241. 

 
 

-VII- 

          Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
înființarea Centrului de Zi pentru Persoane Adulte cu Dizabilități Drăgolești în 
subordinea Direcției Generale de Asistență Socială și Protectia Copilului Argeș, 
cu aprobarea Organigramei și a Statului de funcții.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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S-a adoptat Hotărârea nr.242. 
 
 

-VIII- 

          Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare a Centrului de Zi pentru 
Persoane Adulte cu Dizabilități (CZPAD) Drăgolești.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.243 
 
 
 

-IX- 

          Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
reorganizarea Complexului de Servicii pentru Copii cu Handicap Trivale Pitești, 
din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protectia Copilului Argeș, 
schimbarea denumirii acestuia în Complexul de Servicii Sociale Trivale Pitești, 
cu aprobarea Organigramei și a Statului de funcții.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.244. 
 
 

-X- 

          Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentelor de organizare și funcționare a serviciilor sociale din 
cadrul Complexului de Servicii Sociale Trivale Pitești.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.245. 
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-XI- 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
desemnarea Direcției pentru Agricultură Județeană Argeș ca entitate care să 
acorde avizul consultativ potrivit Legii nr. 145/2014 pentru stabilirea unor 
măsuri de reglementare a pieței produselor din sectorul agricol.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.246. 
 
 
 

-XII- 

          Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Poienarii de 
Argeș pentru aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi 
amplasare a construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona 
drumurilor de interes local.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.247. 
 
 

-XIII- 

          Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
emiterea avizului în favoarea Unității Administrativ Teritoriale Aninoasa pentru 
aprobarea Normelor tehnice privind condiţiile de proiectare şi amplasare a 
construcţiilor, instalaţiilor şi a mijloacelor de publicitate în zona drumurilor de 
interes local.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.248. 
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-XIV- 

          Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Arefu. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.249. 
 
 

-XV- 

          Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Boțești.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.250. 
 
 
 

-XVI- 

          Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Slobozia.   

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.251. 
 
 
 

-XVII- 
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          Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Vulturești.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.252. 
 
 
 
 
 

-XVIII- 

          Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Valea Mare Pravăț. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.253. 
 
 
 

-XIX- 

          Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Rociu. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.254. 
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-XX- 

          Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Consiliul Local Mălureni.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.255. 
 
 
 
 

-XXI- 

          Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea achiziționării unor servicii de consultanță, asistare și reprezentare în 
fața instanțelor de judecată în care Spitalul de Psihiatrie ”Sf. Maria”, localitatea 
Vedea, este parte. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.256. 
 
 

-XXII- 

          Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Acordului de Asociere între Județul Argeș și Asociația 
Culturală „Valeriu Florin Dobrinescu”. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.257. 
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-XXIII- 

          Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea depunerii proiectului ”Centrul Europe Direct Argeș” de către 
Biblioteca Județeană ”Dinicu Golescu” Argeș și cofinanțarea acestuia în 
perioada 2026- 2030. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.258. 
 
 
 

-XXIV- 

          Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Acordului de Asociere între Județul Argeș și Asociația 
Archangels MC Topoloveni. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Aici avem un amendament care 
a trecut în comisia K4, dar în K1 și în K5 nu a avut avizul acestor comisii. Rog 
inițiatorul acestui amendament să ne spună despre ce este vorba. 

Dna consilier județean Elena Iagăr – Vă mulțumesc. Este vorba despre 
finanțarea festivalului Archangels, un festival privat, care încă de la prima ediție 
a beneficiat de finanțare de la Consiliul Județean Argeș și de la primăriile 
Corbeni și Topoloveni. Acest festival se află astăzi la a șaptea ediție. Este așadar 
un festival ajuns la maturitate, care se poate susține din vânzarea biletelor, mai 
ales că organizatorii estimează pentru evenimentul de săptămâna viitoare de la 
Topoloveni un public de șapte mii de persoane, cel puțin așa ne-a comunicat în 
cadrul lucrărilor comisiei de cultură reprezentantul direcției de cultură din 
consiliul județean. Putem să facem un calcul simplu, dacă publicul estimat se 
duce la șapte mii de persoane, poate nu vor fi șapte mii, dar pe site-urile de 
profil un abonament costă 70 de lei iar biletele au un prețuri între 150 și 250 de 
lei. Spre comparație festivalului Rusaliile la Pitești, eveniment aflat în 
calendarul de activități al Centrului Județean de Cultură și Arte Argeș îi fusese 
alocat un buget total de 20 de mii de lei, cel puțin așa ne-a spus doamna 
manager Argentina Culcuș tot în comisii. Spun că îi fusese alocat pentru că din 
motive neclare Centrului Județean de Cultură și Arte Argeș nu mai organizează 
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poimâine Rusaliile la Pitești deși acest festival a fost declarat de către specialiști 
în patrimoniul cultural imaterial un model de bune practice în salvgardarea 
călușului ca element de patrimoniu UNESCO. Nu este singurul eveniment 
anulat de Centrul Județean de Cultură și Arte Argeș, nu este singurul eveniment 
dedicat salvgardării patrimoniului cultural imaterial respectiv costumului 
tradițional de Arges și Muscel și atât de data aceasta călușul dar asupra acestui 
subiect vom reveni altă dată. Așadar instituția care are ca misiune promovarea 
culturii tradiționale trece sub tăcere călușul chiar în anul în care se împlinesc 90 
de ani de la lansarea acestuia în circuitul cultural universal, pentru cine nu știe în 
1935 o ceată de călușari țărani din Argeș, respectiv din Pădureți și Mârghia au 
fost aleși de specialiștii Institutului de Etnografie și Folclor din București să 
reprezinte România la Festivalul Internațional de Folclor de la Londra unde 
România a obținut locul 1 din 42 de țări. Îmi pare foarte rău că domnul 
Președinte nu este astăzi la ședință pentru că am un mesaj care i se adresează, 
dar sunt sigură că-l va recepta. Așadar cu permisiunea dumneavoastră am să-l 
citesc: domnule Președinte, cu tot respectul îndrăznesc să vă rog să mai faceți 
încă un act de generozitate asemănător celui din 2021 când ați cedat Școlii 
Populare de Arte și Meserii Pitești o sumă din banii de protocol cuveniți 
Președintelui, adică dumneavoastră, pentru a le putea oferii călușarilor o apă și 
un sandwich când au venit la Rusalii aici la Pitești, in Piața Milea. Nădăjduiesc, 
domnule Președinte, că așa cum în ziua aceea ați scos pe loc bani din buzunarul 
propriu pentru băiatul de Hârsești care nu avea pantaloni și opinci pe măsura lui, 
la fel veți face și cu mica sumă pe care Consiliul Județean Argeș o va economisii 
în urma amendamentului pe care vi l-am propus și o veți redirecționa către 
călușarii din sudul județului, pentru că sunt desculți și dezbrăcați, domnule 
Președinte, iar ei își doresc să joace călușul. Ajutați-i să-l joace așa cum l-au 
jucat și bătrânii lor, pentru că vor și pentru că pot să-l joace și astăzi așa cum 
acum 90 de ani îl jucau și strămoșii lor și cum credeți-mă nu se joacă nicăieri în 
lume în acest moment. Noi ne bazăm pe ei pentru transmiterea acestui element 
identitar al culturii naționale și sper ca toată lumea a înțeles mesajul meu… vă 
mulțumesc pentru susținere indiferent de votul pe care îl veți da. Mulțumesc! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Și eu vă mulțumesc. De regulă 
discuțiile trebuie să se refere direct la amendament. Dacă cineva mai dorește… 

Dl vicepreședinte Adrian-Dumitru Bughiu  - Eu aș dori! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Da, vă rog! 
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Dl vicepreședinte Adrian-Dumitru Bughiu    - Mulțumesc. Încerc acum să pricep 
logica amendamentului,  de ce spun lucrul acesta? Pentru că pe deoparte 
amendamentul în sine sau despre amendamentul în sine s-a vorbit 30 de secunde 
și restul de patru minute s-a vorbit întru totul și totul pe lângă. Trecem peste că 
de aia suntem colegi. În altă ordine de idei iar s-a întâmplat încă un lucru curios. 
Este pentru prima dată când cineva vine cu un amendament să taie din bugetul 
unei activități. În general lumea ne bate la ușă inclusiv colegii de la PNL. 
Apropo, acum vreo două ședințe știți bine că ați venit cu o discuție privind 
suplimentarea fondurilor pentru organizarea anumitor olimpiade școlare. 
Corect? Acum funcționăm pe dublă măsură? Într-o parte solicităm creșterea 
bugetelor și într-o parte solicităm scăderea lor? Mie mi se pare că lucrul acesta 
sună ca o vendetă personală. De ce? Pentru că mie mi se pare că ceea ce se 
întâmplă în prezent la Centrul Județean de Cultură și Arte nu face obiectul 
acestui amendament sau acestei discuții. Putem desigur să facem discuții separat 
suplimentar. În altă ordine de idei este valabil pentru toți colegii, indiferent de 
eșicherul politic pe care îl prezintă astăzi aici. Știți bine că ați găsit ușa deschisă 
la propriu și la figurat să discutăm problemele care țin de consiliu ori de cate ori 
a fost cazul, adică sunt convins că dacă ceilalți colegi din PNL ar fi inițiat o 
discuție strict pe subiectul Archangel Fest găseam o variantă comună, că nu 
suntem noi neapărat deținătorii adevărului absolut, da ca să propui să tai din 
bugetul unuia, așa cum s-a menționat și-n amendament, unui festival deja ajuns 
la a șaptea ediție și din  punctul nostru de vedere să știți că cultura se face și–n 
zona private..cred că toate festivalurile de gen se fac în principal din fonduri 
private și, desigur, cu suportul sau cu aportul autorităților locale. Deci din  
punctul nostru de vedere festivalul a ajuns la…probabil este cel mai important 
festival de gen din Argeș, solicitarea lor a fost de 100.000 de lei, noi ne-am făcut 
calculele și s-a ajuns la suma de 45.000 de lei, o sumă absolut decent, 
suportabilă de către consiliul județean care printre altele are și menirea de a 
sprijinii actul cultural în toată integralitatea lui. Mulțumesc! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vă mulțumesc! 

Dna consilier județean Elena Iagăr – Și eu vă mulțumesc domnule 
vicepreședinte, o ultimă precizare, aș vrea să fac… mă ajută foarte mult 
comparația pe care dumneavoastră ați făcut-o cu olimpiadele școlare, iată era 
vorba despre sprijinirea copiilor și a tinerilor pentru a-i implica în activități care 
să ducă la dezvoltarea lor ca persoane, nu discutăm despre investiții în industria 
creativă. 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Vă mulțumim doamna Iagăr, să 
știți că și cei de acolo promovează tinerele talente argeșene, e drept în sectorul 
acesta de muzică altfel decât cea populară. 

Dl consilier județean Nicolae Niță - Domnule vicepreședinte, pentru că s-a 
pomenit discuția de propunere de mărire a sumelor alocate pentru olimpiade, cu 
cât s-a mărit această sumă? 

Dl vicepreședinte Adrian-Dumitru Bughiu – Eu îmi aduc aminte, domnule 
consilier, că ne-am întâlnit în aula universității Constantin Brâncoveanu și v-am 
invitat să veniți să discutăm și mărimea cuantumului și diversitatea lor, pentru că 
noi din ce îmi aduc aminte dăm la vreo două sau trei olimpiade. Trecem peste 
faptul că n-am fost invitat nici la deschidera, nici la închiderea olimpiadelor care 
s-au ținut, trecem peste, dar eu v-am invitat la discuție, era prezent și domnul 
Crețu și mai era și doamna de la Câmpulung. Vă stau la dispoziție, dar stiți cum 
e, ca să câștigi la loto, pricipala treabă e să depui  biletul. 

Dl consilier județean Nicolae Niță – Pai cum, să înțeleg că dacă veneam la 
dumneavoastră la o discuție căutam așa prin birouri sumele necesare? Eu 
credeam că ăsta este un exercițiu de voință din partea domniilor voastre.  

Dl vicepreședinte Adrian-Dumitru Bughiu  – Credeți-mă că pot sa fiu mai ironic 
decât dumneavoastră. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuția de astăzi nu face 
obiectul punctului 24. 

Dl consilier județean Nicolae Niță – Nu, dar s-a discutat, am cerut, dar de fapt 
nu s-a dat pentru acești copii, să ne înțelegem. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Haideți să revenim la lucrurile 
noastre… 

Dl vicepreședinte Adrian-Dumitru Bughiu – Ați cerut verbal, nu s–a făcut niciun 
amendament și repet rămâne să  analizăm și sunt convins că găseam variante, 
soluții, dar nu prin birou, repet, la glumițe putem să le facem, dar cred că 
interesul nostru al tuturor este să facem lucrurile să funcționeze după o logică 
firească. Mulțumesc.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Bun. Nu mai acceptăm nicio 
discuție. Vă supun la vot amendamentul. Cine este pentru?  
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Dna consilier județean Cristina Ghineț - Domnule vicepreședinte, grupul 
parlamentar PNL votează pentru…grupul de consilieri județeni, mă scuzați…  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Împotrivă? Grupul PSD este 
împotrivă. Constatăm că amendamentul nu a trecut, da? 

Dna consilier județean Elena Iagăr  - Gura păcătosului adevăr grăiește, așa există 
o vorba din bătrâni, domnule vicepreședinte. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Mulțumim. Vă supun proiectul 
așa cum a fost inițiat în forma inițială. Cine este pentru? Abțineri?  

Dna consilier județean Cristina Ghineț – Grupul PNL se abține.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Am înțeles. Împotrivă? Bun. 
Proiectul a trecut! 

Proiectul de hotărâre a fost votat cu zece (10) voturi împotrivă – Baciu-Radu 
Anca-Alina, Bădulescu Paula – Mădălina, Bărbulescu - Roxana Elena, Crețu 
Constantin Cristinel, Ghineț Cristina, Iagăr Elena, Iancu Ionela Garofița, Ilie 
Ion, Niță Nicolae,  Vasile Stoica Vasilica; 

S-a adoptat Hotărârea nr.259. 
 
 
 
 
 
 

-XXV- 

          Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat în urma finalizării lucrărilor, pentru 
obiectivul de investiții „MODERNIZARE DRUM JUDEȚEAN DJ 731 D, KM 
15+075 – 16+825, L = 1,75 KM, COMUNA COȘEȘTI, JUDEȚUL ARGEȘ”. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.260. 
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-XXVI- 

          Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului general actualizat în urma finalizării lucrărilor, pentru 
obiectivul de investiții „MODERNIZARE DJ 731 D, COMUNA 
DÂRMĂNEȘTI, JUDEȚUL ARGEȘ, KM 8+440 – 11+240, L = 2,8 KM”. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.261. 
 

-XXVII- 

          Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Devizului general actualizat în urma finalizării lucrărilor, 
pentru obiectivul de investiții „MODERNIZARE DJ 739 BARZESTI – 
NEGRESTI – ZGRIPTESTI – BELETI, km 9+800 – 12+000, L = 2,2 KM, 
JUD.ARGES”.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.262. 
 
 
 

-XXVIII- 

          Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Devizului general actualizat în urma finalizării lucrărilor, 
pentru obiectivul de investiții „POD PE DJ 679 D (DJ 679-KM 38+940) – 
COLTU - UNGHENI, KM 13+911, L= 12 M, COMUNA UNGHENI, 
JUDETUL ARGES”. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
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S-a adoptat Hotărârea nr.263. 
 
 

-XXIX- 

          Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de analiză și acoperire a riscurilor al județului Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.264. 
 
 

-XXX- 

          Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
modificarea numerelor curente de la 27 la 36 din Anexa nr. 1 la Hotărârea 
Consiliului Județean Argeș nr. 293/27.10.2022 privind constituirea dreptului de 
administrare în favoarea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Argeș asupra bunurilor imobile în care își desfășoară activitatea 
Centrul de Îngrijire și Asistență Bascovele, precum și asupra unor active fixe.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.265. 

 
 
 
 
 

-XXXI- 

          Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Unității de Asistență Medico-
Socială Călinești asupra imobilului teren și clădiri, situat în Mozăceni, jud. 
Argeș, în scopul desfășurării activității Serviciului de Asistență Medico-Socială 
Mozăceni. 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.266. 

 
 
 

-XXXII- 

          Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Statului de funcții al Serviciului Public Judetean Salvamont 
Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.267. 
 
 

 
-XXXIII- 

          Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea situațiilor financiare anuale ale Regiei de Administrare a 
Domeniului Public și Privat al Județului Argeș R.A. la 31.12.2024. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.268. 
 
 

 
-XXXIV- 

          Trecându-se la punctul XXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea situațiilor financiare anuale ale Regiei Autonome Județene de 
Drumuri Argeș R.A. la data de 31.12.2024.  
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.269. 
 

 
 
 
 

-XXXV- 

          Trecându-se la punctul XXXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea execuției bugetare la data de 31.12.2024 pentru activitatea 
Județului Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.270. 
 
 

 
-XXXVI- 

          Trecându-se la punctul XXXVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 99 din 25.03.2025, 
precum și a Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 227 din 16.05.2025 și 
actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2025. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.271. 

 
 
 

-XXXVII- 
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          Trecându-se la punctul XXXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind actualizarea bugetului de venituri și cheltuieli al Județului Argeș pe anul 
2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.272. 
 

 
-XXXVIII- 

          Trecându-se la punctul XXXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea încheierii Actului adițional nr.22 la Contractul de delegare a 
gestiunii serviciului de transport public local de persoane nr.85/01.09.2022 și 
mandatarea Vicepreședintelui Consiliului Județean Argeș, domnul 
NICOLAESCU MariusFlorinel, să voteze în Adunarea Generală din cadrul 
Asociației, în numele și pe seama Județului Argeș, Actul adițional nr.22 la 
Contractul de delegare a gestiunii serviciului de transport public local de 
persoane, precum și semnarea acestuia. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.273. 
 
 

 
-XXXIX- 

          Trecându-se la punctul XXXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea contribuției din bugetul Consiliului Județean Argeș, în 
cuantum de 2% din valoarea totală a proiectului cu titlul: “ Elaborare Studiu de 
Fezabilitate pentru obiectivul de investiție “Drum expres A1 Pitești-Mioveni”.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.274. 
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-XXXX- 

          Trecându-se la punctul XXXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Actului adițional nr. 3 la Protocolul de colaborare încheiat 
pentru proiectul“Elaborare Studiu de Fezabilitate pentru obiectivul de investiții 
”Drum expres A1-Pitești-Mioveni” nr. 92/ 92422/ 24178/02.11.2022 . 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții ? Voturi împotrivă? 
Abțineri? Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
S-a adoptat Hotărârea nr.275. 

 
 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – În final vreau să vă fac două 
anunțuri, în primul rând vă invităm, așa cum am votat la punctul 24, mâine și 
poimâine, la Topoloveni, la festival și să  facem și un anunț începând cu data de 
1 iunie în cele șapte din opt zone ale județului Argeș vom avea un program nou 
de transport județean  de transport persoane, probabil că va fi în perioada 
următoare o mică bulversare până se vor acomoda și vom așeza foarte bine 
orarul traseelor, ultimul din zona Câmpulung va intra la 1 iunie în vigoare. 
Așadar vă mulțumesc pentru participare, să aveți o zi plăcută în continuare. Vă 
mulțumesc! 

Şedinţa s-a încheiat la ora 15:00.  

 

 

V I C E P R E Ş E D I N T E, 

                                     Marius-Florinel NICOLAESCU 

 

 

 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,   

                                                                                      

                                                                Ionel VOICA                                    


